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Записник са 110. седнице Управног одбора РНИДС одржане 12. јануара 2012. године, 

са почетком у 18 часова и 30 минута, седници присуствовало 5 од укупно 7 чланова 

УО. Драгомир Васиљевић, председник УО, Зоран Бухавац, заменик председника УО, 

Душан Стојичевић, Станиша Јосић и Снежана Божић, чланови УО; 

Бранислав Анђелић вд директора, (без права гласа); 

Војислав Родић, председник Конференције суоснивача (без права гласа); 

Дејан Ђукић, менаџер правних послова (без права гласа), записничар на овој седници. 

 

Сходно члану 24. Пословника о раду Управног одбора, записник са 109. седнице УО је 

усвојен већином гласова путем електронске листе са 4 ЗА. 

 

Дневни ред:  
 

1. Припреме за почетак регистрације ћириличног домена 

2. Сарадња са Министарством културе, информисања и информационог друштва 

3. Праћење пројеката из Плана рада за 2012. годину 

4. Питање пословног простора са аспекта финансије/запослени 

5. Разно 

а) Календар догађаја у РНИДС-у 

б) Набавка Firewall система 

в) Извештај вд директора за други део децембра 2011. године 

 

Прва тачка: Припреме за почетак регистрације ћириличног домена 

 

 

Вд директор је известио УО о маркетинг и другим активностима у вези почетка 

регистрације .срб домена. 

 

Друга тачка: Сарадња са Министарством културе, информисања и информационог 

друштва 

 

Вд директор је известио УО о допису Министарства који се односи на месечно 

извештавање у вези Споразума о сарадњи између РНИДС-а и тадашњег Министарства за 

телекомуникације и информационо друштво. ЈЕДНОГЛАСНО је дата начелна сагласност 

вд директору за достављање Министарству извештаја за претходних месец дана. 

 

Трећа тачка: Праћење пројеката из Плана рада за 2012. годину 

 

Вд директор је обавестио УО да је имплементиран софтвер за праћење реализације 

пројеката и задатака и да чланови УО могу у континуитету да прате реализацију пројеката 

и активности Канцеларије. Чланови УО су се изјаснили да је најадекватније да сви прате 

све пројекте и да се не врши подела праћења пројеката. 

http://www.rnids.rs/


 

Четврта тачка: Питање пословног простора са аспекта финансије/запослени 

 

Вд директор је информисао УО о потреби да се сала за састанке адаптира у канцеларијски 

простор због планираног повећања броја запослених, као и потреби да се изврши измена 

Финансијског плана за 2012. годину. Закључено је да ће се ово питање разматрати на 

наредним седницама УО када буди присутни сви чланови УО. 

 

Разно: а) Календар догађаја у РНИДС-у 

 

Закључено је да ће Зоран Бухавац и Станиша Јосић  предложити план скупова са темама и 

питањима од значаја за овлашћене регистре. Први наредни скуп са овлашћеним 

регистрима биће у вези .срб домена, а одржаће се у среду 18. јануара у 12 часова. 

 

Разно: б) Набавка Firewall система 

 

ЈЕДНОГЛАСНО је донета одлука о давању сагласности за покретање поступка набавке 

Firewall система. 

 

Разно:в) Извештај вд директора за други део децембра 2011. Године 

 

Овај извештај је достављен путем електронске листе УО, чланови УО нису имали 

додатних питања нити коментара. 

 

 
 

У Београду 12. јануар 2012. године  

Седница је завршена у 20 часова и 02 минута 

 

Записник саставио:                                                                               Председник УО 

 

Дејан Ђукић, менаџер правних послова                                         Драгомир Васиљевић 

     


